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BRMG-KSiB-II.0012.1.2016 
 

PROTOKÓŁ NR 27–1/2016 
 

z posiedzenia Komisji Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, które odbyło się  
w dniu 25 stycznia 2016 roku, a rozpoczęło się o godz. 16.00, w sali nr 007 w 
Nowym Ratuszu przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 

Na stan sześciu (6) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło pięć osób (5), 
czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
Nieobecny: radny Jerzy Milewski. 
 

Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 i nr 2 
do protokołu. 
 

Posiedzeniu przewodniczył Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska. 
 

Po stwierdzeniu quorum, otworzył 27 posiedzenie Komisji, powitał zebranych i 
poinformował, że porządek obrad został w terminie regulaminowym drogą 
elektroniczną wysłany do radnych - porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

1. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie zapłaty 
podatków i opłat stanowiących dochody budżetu gminy za pomocą innego 
instrumentu płatniczego – druk nr 556.          

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

2. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia 
zadań, na które przeznaczone będą środki z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2016 roku  – druk nr 560. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

3. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia 
woli objęcia przez Gminę Miasta Gdańska udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym spółki Gdańskie Melioracje Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – druk 561. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

4. Przyjęcie Sprawozdania z pracy Komisji za okres 04.12.2014 r. – 31.12.2015 
roku. 

5. Przyjęcie planu pracy Komisji Strategii i Budżetu RMG na rok 2016. 
6. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 

Następnie Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały RMG w sprawie 
zapłaty podatków i opłat stanowiących dochody budżetu gminy za pomocą innego 
instrumentu płatniczego – druk nr 556 ujęty w porządku posiedzenia jako pkt 1 
został wnioskiem wycofany z sesji. W związku z tym Komisja też nie będzie się tym 
projektem zajmowała. Przewodniczący zaproponował, aby w to miejsce czyli jako 
pkt 1 omówić projekt uchwały skierowany do zaopiniowania przez Komisję, w 
sprawie wystąpienia do Trybunału Konstytucyjnego – druk nr 573. 
 

Nie było uwag do zaproponowanej zmiany.  
Głosowanie:  
5 za – jednogłośnie.                                             
Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie całego porządku 
posiedzenia wraz ze zmianami. 
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Głosowanie: 
5 za – jednogłośnie 
 

PUNKT – 1 
 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wystąpienia do 
Trybunału Konstytucyjnego – druk nr 573. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
28 stycznia 2016 r. - BRMG-S.0006.573.2016). 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska, w imieniu wnioskodawcy, 
przedstawiła projekt uchwały. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie przystąpiono do dyskusji. 
 
Przewodniczący Komisji Piotr Borawski przekazał prowadzenie obrad 
Wiceprzewodniczącej Komisji Pani Aleksandrze Dulkiewicz.  
 

Radna Dorota Dudek – członek Komisji  
Czym ministerstwo uzasadniło swoją decyzję? 
 

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Że nie widzi problemu w interpretacji.  
 

Pani Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca komisji 
Rozumiem, że pani, pan Prezydent jesteście odrębnego zdania?  
 

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Tak. Najlepszy dowód jest, że wszystkie lata podatkowe są na drodze sądowej. 
Rozpatruje je sąd. 
 

Pani Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca komisji 
Czy ktoś jeszcze ma jakieś pytania? Wobec tego przechodzimy do głosowania.   
 

Z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji Wiceprzewodnicząca poddała pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 573. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Teresę Blacharską – Skarbnik Miasta Gdańska, 
w wyniku przeprowadzonego głosowania, 3 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 
1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 573. (Opinia nr 27-1/120-1/2016).  
 

Z głosowania wyłączył się obecny na sali Przewodniczący Komisji Piotr 
Borawski. 
 

Następnie Wiceprzewodnicząca Komisji Pani Aleksandra Dulkiewicz przekazała 
prowadzenie obrad Przewodniczącemu Komisji Piotrowi Borawskiemu. 
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PUNKT – 2 
 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia 
zadań, na które przeznaczone będą środki z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2016 roku – druk nr 560. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
28 stycznia 2016 r. - BRMG-S.0006.560.2016). 
 

Pani Janina Liedtke – Jarema – p.o. Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Rodzinie, w imieniu wnioskodawcy, przedstawiła projekt uchwały. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie przystąpiono do dyskusji. 
 
Pani Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca komisji 
Dzisiaj planujemy jakąś kwotę, która jest zaliczkowa?  
 
Pani Janina Liedtke – Jarema – p.o. Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Rodzinie 
Tak. Na bieżące opłaty.  
 
Pani Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca komisji 
Czyli nie wiemy dokładnie ile tych środków z PFRON-u jeszcze będzie?  
 
Pani Janina Liedtke – Jarema – p.o. Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Rodzinie 
Nie, bo nie znamy tej kwoty. W projekcie budżetu jest zaplanowana kwota na 
zbliżonym poziomie jak w ubiegłym roku czyli ponad 7 mln 300 tys. zł.  
 
Pani Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca komisji 
Wszyscy nie możemy się doczekać tych dodatków na dzieci. Czy pani dyrektor się 
tym niepokoi? Czy pani już wie jak to będzie zorganizowane?  
 
Pani Janina Liedtke – Jarema – p.o. Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Rodzinie 
Mówi pani o programie 500 plus?  
 
Pani Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca komisji 
Tak.  
 
Pani Janina Liedtke – Jarema – p.o. Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Rodzinie 
Nie ukrywam, że z punktu widzenia pomocy społecznej będzie to bardzo korzystne 
dla naszych klientów, ale również dla mieszkańców, więc czekamy na te dodatki 
jako forma świadczeń rodzinnych. Natomiast rzeczywiście jest to duże zadanie i my 
już się do tego zadania przygotowujemy.   
 
Pani Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca komisji 
Czy będzie musiała pani zatrudnić jakieś nowe osoby?  
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Pani Janina Liedtke – Jarema – p.o. Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Rodzinie 
Tak. Jest jeszcze wiele niewiadomych, ponieważ ten projekt jeszcze nawet nie 
babrał ostatecznego kształtu, bo zdaje się po wszystkich ustaleniach, negocjacjach 
będzie on dopiero przedstawiony sejmowi. Tu głównie jeśli są obawy to one 
dotyczą tej górnej granicy dochodów, ale rozumiemy też argumenty rządu mówiące 
o tym, że koszty wyliczania tych wszystkich świadczeń, tej górnej granicy 
przekraczałyby opłacalność, ponieważ trzeba by było od wszystkich 
świadczeniobiorców  brać dokumenty i weryfikować dokumenty dotyczące górnej 
granicy dochodów. Natomiast my szacujemy, że objętych programem będzie 
między 43 a 48 tysięcy dzieci. Będzie to ok. 20 tys. rodzin. Skala wydatków będzie 
na poziomie 250 – 280 mln zł rocznie. Dla nas, z punktu widzenia administracji do 
wydania decyzji.  
 
Pani Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca komisji 
Ile osób musi pani zaangażować?   
 
Pani Janina Liedtke – Jarema – p.o. Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Rodzinie 
My tak skromnie wyliczyliśmy, że będzie to dodatkowych 30 osób, ale np. we 
Wrocławiu, wprawdzie to miasto jest 80% większe jak nasze, bo tam ponad 600 tys. 
mieszkańców, więc liczą 100 osób do zatrudnienia do obsługi tego zadania, a np. 
Szczecin, który ma 406 tys. mieszkańców aż chce zatrudnić 50 osób. My tu 
skromnie wyliczyliśmy, że 30 osób powinno wystarczyć, a w razie czego będziemy 
dotrudniać, dlatego, że jeżeli nic się nie zmieni w tym projekcie ustawy i będzie to 
2% na obsługę zadania to dla nas jako miasta będą to środki wystarczające, bo 
będzie to ok. 5 mln zł. To powinno na obsługę wystarczyć. To jest kolejna forma 
świadczenia rodzinnego. Wobec tego wspólnie ze świadczeniami rodzinnymi będzie 
wypłacane i tu już pan Prezydent, Urząd Miasta pomaga nam jako MOPR-owi. 
Zorganizowane będą pomieszczenia na dodatkowe przyjmowanie tych wniosków. 
Prawdopodobnie będzie przy ul. 3-go Maja. My potrzebujemy pomieszczeń na czas 
określony. Spodziewamy się, że ze względu na to, że ustawodawca chce nam dać 3 
miesiące czasu na wydawanie decyzji, wobec tego spodziewamy się, że wszyscy 
zechcą jak najszybciej złożyć wnioski, żeby jak najszybciej uzyskać pieniądze. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Dziękuję. Pani dyrektor Chorzelska chciałaby coś dodać.   
 
Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego, 
Kierownik Referatu Usług 
Chciałabym w uzupełnieniu wypowiedzi pani dyrektor powiedzieć. W ubiegłym 
tygodniu było spotkanie Unii Metropolii Polskich w tym zakresie i duży niepokój 
budzi czas, jaki jest przewidywany na wdrożenie tej ustawy, ponieważ w projekcie 
jest napisane, że to ma być miesiąc po miesiącu, w którym ta ustawa zostanie 
przyjęta przez Parlament, opublikowana. W niekorzystnym rozstrzygnięciu to 
będzie miesiąc plus kilka dani od czasu przegłosowania. W lepszym to będzie 
prawie dwa miesiące. Natomiast biorąc pod uwagę, że te środki, bo ustawodawca 
przewiduje również na wdrożenie i przygotowanie tego miejsca do obsługi, czyli 
zakup wyposażenia, zakup komputerów, przygotowanie, przeszkolenie ludzi, bo 
przecież surowych nie można posadzić, będzie to trudne do realizacji z punktu 
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widzenia przepisów. Biorąc pod uwagę, że środki musimy wpisać najpierw i 
przegłosować w budżecie, potem dopiero ogłosić przetargi. Możemy się w tym 
okresie nie zmieścić i tutaj wszystkie miasta postulowały wydłużenie tego terminu, 
choć już wiemy z ostatnich informacji medialnych, że to ma być nadal 1 kwietnia i 
jak pani dyrektor mówiła te 3 miesiące na przyjmowanie, natomiast proszę też 
wziąć pod uwagę, że jeśli ktoś oczekuje na to 500 zł już od początku roku to nie 
będzie czekał 3 miesięcy na to, żeby dopiero złożyć wniosek, tylko będzie chciał 
ten wniosek złożyć jak najprędzej, tym bardziej, że w tym czasie mamy różnego 
rodzaju wydatki, dzieci idą do Komunii, gdzie to też kosztuje, gdzie się zbliżają 
wakacje, więc można wydać te środki na wakacje i płacenie tych środków dopiero 
w lipcu czy w sierpniu mimo tego, że ze zwrotem od momentu złożenia decyzji, 
będzie już spóźnionym oczekiwaniem.    
 
Pani Janina Liedtke – Jarema – p.o. Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Rodzinie 
Chciałam powiedzieć, że damy radę.   
 
Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego, 
Kierownik Referatu Usług 
Jest duży niepokój jeżeli chodzi o te wszystkie procedury, bo nie możemy sobie 
wziąć komputerów prosto ze sklepów i kupić.   
 
Pani Janina Liedtke – Jarema – p.o. Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Rodzinie 
Mamy pewne doświadczenie już przy prowadzeniu takiej akcji dosyć dużej 10 lat 
temu, kiedy wchodziły zasiłki rodzinne, jak również przejmowaliśmy z Urzędu 
Miejskiego dodatki mieszkaniowe. Teraz pomoc prawną, która bezboleśnie 
funkcjonuje i na czas, więc mamy doświadczenie organizacyjne i myślę, że to 
wszystko się dobrze powiedzie. Zresztą tutaj dobry gest chce zrobić pani Skarbnik, 
jakby wyłożyć częściowo pieniądze na ten okres przygotowawczy. 
 
Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego, 
Kierownik Referatu Usług 
Tylko póki co nie wiemy jakie środki będą przydzielone, według jakiego algorytmu, 
jaka kwota, bo też pan przedstawiciel ministerstwa mówił o tym, że to jest pula w 
granicach 70 mln środków, ale czy na pewno będzie 70 mln zł na tę kwotę 
przygotowania punktów, czy nie. Według jakiego algorytmu to będzie dzielone, jak 
to przypadnie Gdańskowi, tego na tą chwilę nie wiemy. Oni też nie chcieli 
zadeklarować. To jest jeszcze na etapie ustalania.   
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Środki muszą przepłynąć przez budżet jako zadanie zlecone, więc rozumiem, że w 
momencie, kiedy pojawi się druk ze zmianą w budżecie to wrócimy jeszcze raz do 
tego tematu? Tak. Dziękuję.   
 
Pani Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca komisji 
Wyprzedzająco chciałam się dowiedzieć panie przewodniczący.   
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Bardzo cenna inicjatywa. Czy są jeszcze jakieś pytania do projektu? Nie widzę. 
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Z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący poddał pod głosowanie 
przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały zawartego 
w druku nr 560. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Janinę Liedtke – Jaremę – p.o. Dyrektora 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie, w wyniku przeprowadzonego głosowania, 
jednogłośnie - 5 głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 560. (Opinia nr 27-1/121-2/2016).  
 

PUNKT – 3 
 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli 
objęcia przez Gminę Miasta Gdańska udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym spółki Gdańskie Melioracje Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – druk nr 561.              
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
28 stycznia 2016 r. - BRMG-S.0006.561.2016). 
 

Pan Jan Michalski – Przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej, w imieniu 
wnioskodawcy, przedstawił projekt uchwały. 
 

Następnie głos zabrał pan Andrzej Chudziak – Prezes Zarządu Gdańskich 
Melioracji Sp. z o.o. Powiedział: Więc na działce tej będzie budowane magazyn 
przeciwpowodziowy. Teraz jest jedynie przy ul. Łąkowej. Jest zlokalizowany na 
gruncie prywatnym, nie miejskim. Będzie ten magazyn rozbudowany i będą tam 
wszystkie materiały i urządzenia służące do ochrony przeciwpowodziowej. Będą też 
garaże dla sprzętu typu elektrownie polowe, typu samochód kombajn, który 
obsługuje w tej chwili miasto i będzie budynek z zaplecza socjalnego dla 
pracowników z pomieszczeniami takimi, jakie wynikają z obecnych przepisów w 
zakresie bezpieczeństwa i higieny pracy.   
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Ostatnio bardzo wysoko podnieśliśmy kapitał zakładowy tej spółki na ostatniej 
sesji.  
 

Pan Jan Michalski – Przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej 
Ten kapitał wynosi aktualnie 34 mln zł, a będzie wynosił prawie 37 mln zł, po 
wniesieniu aportem tej działki. Dodam jeszcze, że wymagana jest zgoda Ministra 
Skarbu Państwa i ta uchwała Rady Miasta Gdańska będzie jednym z załączników do 
wniosku do Ministra Skarbu Państwa do udzielenia zgody ze względu na to, że jest 
to teren położony na obszarach portowych.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Chodzi o własność?  
 

Pan Jan Michalski – Przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej 
Tak, o własność.  
 



7 
 

Pan Andrzej Chudziak – Prezes Zarządu Gdańskich Melioracji Sp. z o.o. 
Jest to własność gminna, natomiast w szerokiej strefie tzw. toru toruńskiego, który 
sięga aż do Martwej Wisły.  
 
Pani Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca komisji 
Pan mówił, że ten magazyn znajduje się dzisiaj na terenach, które sprzedaliśmy 
LPP? To będzie już realizacja umowy powierzenia?   
 
Pan Andrzej Chudziak – Prezes Zarządu Gdańskich Melioracji Sp. z o.o. 
Tak.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie przystąpiono do dyskusji. 
 
Z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący poddał pod głosowanie 
przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały zawartego 
w druku nr 561. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Pana Jana Michalskiego – przedstawiciela Wydziału 
Polityki Gospodarczej, w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 5 
głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 561. 
(Opinia nr 27-1/122-3/2016).  
 

PUNKT – 4 
 
Przyjęcie Sprawozdania z pracy Komisji za okres 04.12.2014 r. – 31.12.2015 
roku. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Czy jakieś uwagi państwo mają co do tego sprawozdania? Kwestia frekwencji 
porażająca.  
 

SPRAWOZDANIE  

z działalności Komisji Strategii i Budżetu Rady Miasta 
Gdańska 

w okresie od 04 grudnia 2014 r. do 31 grudnia 2015 r. 
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska została powołana 
Uchwałą Nr II/3/14 Rady Miasta Gdańska z dnia 04 grudnia 2014 r., 
gdzie w § 2 został określony zakres działania Komisji: 
 

1. Opiniowanie projektu uchwały budżetowej Rady Miasta 
Gdańska. 

2. Rozpatrywanie informacji z wykonania budżetu. 
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3. Opiniowanie projektów zmian uchwały budżetowej, 
prowizorium oraz uchwały o procedurze uchwalania budżetu.  

4. Opiniowanie wniosków dotyczących zaciągania kredytów. 

5. Opiniowanie projektów finansowania inwestycji własnych 
miasta. 

6. Opiniowanie uchwał w sprawie wniosków dotyczących 
zaciągania kredytów. 

7. Kontrola realizacji zapisów dokumentu „Strategia Gdańsk 
2030 Plus”. 

8. Inicjowanie, opiniowanie i kontrola realizacji działań 
związanych z Budżetem Obywatelskim. 
 

Ukonstytuowała się 04 grudnia 2014 r., gdzie Uchwałą nr II/4/14 Rady 
Miasta Gdańska z dnia 04 grudnia 2014 r. powołano skład osobowy 
Komisji Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska: 

1. Piotr Borawski 

2. Dorota Dudek 

3. Aleksandra Dulkiewicz 

4. Piotr Grzelak 

5. Jerzy Milewski 

Funkcję przewodniczącego Komisji powierzono radnemu Piotrowi 
Borawskiemu, a funkcję wiceprzewodniczącej Komisji powierzono 
radnej Aleksandrze Dulkiewicz.  

Zarządzeniem Nr 1748/14 Prezydenta Miasta Gdańska z dnia 29 
grudnia 2014 r. powołuje się z dniem 01 stycznia 2015 roku Pana 
Piotra Grzelaka na stanowisko Zastępcy Prezydenta Miasta 
Gdańska.   

Uchwałą Nr V/21/15 Rady Miasta Gdańska z dnia 29 stycznia 2015 
roku zmieniającą uchwałę w sprawie powołania składów osobowych 
Komisji Rewizyjnej i stałych Komisji Rady Miasta Gdańska do składu 
osobowego Komisji Strategii i Budżetu zostały powołane Magdalena 
Olek i Teresa Wasilewska. Zostało stwierdzone wygaśnięcie 
członkostwa Piotra Grzelaka w Komisji Strategii i Budżetu.  

 

KOMISJA W OKRESIE SPRAWOZDAWCZYM: 

- odbyła 26 posiedzeń w tym: 
- 5 posiedzeń nadzwyczajnych w tym 1 posiedzenie wspólne z 
Komisją Samorządu i Ładu Publicznego, 
- 4 posiedzenia wspólne dotyczące Programów Operacyjnych w 
ramach Strategii Gdańsk 2030 Plus z Komisjami Rady Miasta Gdańska: 
Polityki Gospodarczej i Morskiej, Zagospodarowania Przestrzennego, 
Sportu, Zrównoważonego Rozwoju, Spraw Społecznych i Ochrony 
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Zdrowia, Samorządu i Ładu Publicznego, Edukacji, Kultury, Turystyki 
i Promocji,  
- 1 posiedzenie wspólne z Komisjami Rady Miasta Gdańska Polityki 
Gospodarczej i Morskiej oraz Zagospodarowania Przestrzennego 
dotyczące Pomorskiej Kolei Metropolitalnej, 
 

GŁÓWNE TEMATY POSIEDZEŃ: 
 
- opiniowanie uchwał Rady Miasta Gdańska w tym m. in.:  

• zmian w projekcie uchwały dotyczącej budżetu Miasta Gdańska na 2015 
r., 

• zmian w projekcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2015-2040, 

oraz  
- rozpatrywania sprawozdań z wykonania budżetu miasta Gdańska za I kwartał i I 
półrocze 2015 r., 
- opiniowanie projektu budżetu miasta Gdańska na rok 2016,  
- monitorowanie prac nad Programami Operacyjnymi Strategii Rozwoju Miasta 
Gdańska 2030 Plus, 
- Pomorska Kolej Metropolitalna, 
- kontrola działań związanych z Budżetem Obywatelskim, 
- wyniki finansowe za 2014 r. spółek z udziałem miasta Gdańska. 

Posiedzenia Komisji odbywały się w zazwyczaj w poniedziałki, o 
godzinie 16.00 w sali nr 007 Nowego Ratusza, przy ul. Wały 
Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 

• Wydała 119 opinii – wszystkie do projektów uchwał Rady Miasta 
Gdańska. 

• Podjęła 9 wniosków dotyczących:  

-  przedstawienia informacji dotyczących wykonania budżetu Wydziału 
Rozwoju Społecznego za 2014 rok podczas posiedzenia Komisji w miesiącu 
maju, 
- udzielenia informacji dotyczącej kwestii odzyskiwania przez miasto Gdańsk 
VAT-u z poszczególnych inwestycji łącznie z zestawieniem za ostatnie trzy 
lata w jakim stopniu VAT został odzyskany, 
-  udzielenia informacji odnośnie uzyskanych przez Miasto Gdańsk przychodów 
z tytułu podatku od nieruchomości z poszczególnych spółek z udziałem Gminy 
Miasta Gdańska, 
- prawnego rozstrzygnięcia kwestii: czy Rada Miasta lub Komisja Rady Miasta 
ma możliwość uzyskania poprzez przedstawiciela Miasta w Radzie Nadzorczej 
informacji od spółki Saur Neptun Gdańsk dotyczącej wynagrodzenia członków 
zarządu, 
-  przeanalizowania i rozważenia możliwości przedmiotowego zwolnienia z 
podatku od nieruchomości placów zabaw na terenie miasta Gdańska, 
- realizacji ze środków budżetu miasta Gdańska na rok 2016 projektu z listy z 
Dolnego Wrzeszcza drugiego pod względem ilości uzyskanych głosów w 
głosowaniu w Budżecie Obywatelskim 2016 (Magiczna Uliczka Dolnego 
Wrzeszcza o wartości 110 000 zł)  
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- Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 9 
grudnia 2015 r. przyjęła stanowisko, aby udzielić odpowiedzi Rzecznikowi 
Praw Obywatelskich o treści: 

Odpowiadając na pismo z dnia 17 listopada 2015 r. znak 
VII.604.1.2014.MO - data wpływu 23.11.2015 r. - wyjaśniam, że pismo Pana 
Rzecznika z dnia 18.02.2015 roku ze względu na jego treść, oraz ze względu 
na powołanie się na art. 16 ust 1 ustawy z dnia 15 lipca 1987 roku o Rzeczniku 
Praw Obywatelskich, uznane zostało za przedstawienie przez Pana Rzecznika 
oceny stanu prawnego w tym i w odniesieniu do Uchwały Nr LII/1149/14 Rady 
Miasta Gdańska z dnia 24 kwietnia 2014 r. w sprawie przeprowadzenia na 
terenie Miasta Gdańska konsultacji społecznych projektu „Budżet Obywatelski 
2015 w Gdańsku” oraz wniosek, aby w przyszłości przy podejmowaniu 
kolejnych uchwał o przeprowadzeniu konsultacji społecznych w zakresie 
Budżetu Obywatelskiego wyeliminować  umieszczanie w nich przepisów, które 
uznane zostały za sprzeczne z obowiązującym prawem. Rozumieliśmy, że nie 
nakłada to na Radę Miasta Gdańska obowiązku udzielenia odpowiedzi na pismo 
Pana Rzecznika. 

Chciałbym wyjaśnić Panu Rzecznikowi, że Rada Miasta Gdańska 
wprowadzając ograniczenie kręgu osób, które mogły brać udział w 
konsultacjach w sprawie Budżetu Obywatelskiego uznała, że w postępowaniu 
tym mogą brać udział tylko takie osoby, które „tworzą” poprzez uiszczanie 
danin publicznych budżet Miasta Gdańska. Uznawaliśmy za zasadne, aby 
wpływ na wydatkowanie środków budżetowych powinien mieć tylko ten krąg 
osób.             

Jednocześnie informuję, że w uchwałach podejmowanych przez 
Radę Miasta Gdańska dotyczących konsultacji społecznych niezależnie od ich 
zakresu przedmiotowego nie będą zamieszczane postanowienia, które w 
swoim wystąpieniu uznał Pan Rzecznik za sprzeczne z prawem.  

• w tym wniosek do projektu budżetu miasta Gdańska na rok 
2016 składający się z 53 wniosków dotyczących: 

1. powstanie „Bajecznej Ścieżki”, na której miałyby stanąć postacie z 
bajek - lokalizacja Park w Oliwie, 

2. kompleksowa rewitalizacja ul. Górka, 
3. naprawa chodnika i jezdni ul. Żabi Kruk, 
4. wybieg dla psów przy Al. Havla (rozważenie pasa zieleni między 

jezdniami), 
5. zakup dla potrzeb Zarządu Dróg i Zieleni wybranych w konkursie mebli 

miejskich (kilkadziesiąt zestawów), 
6. zakup słupków i donic uniemożliwiających wjazd na chodniki wraz z 

zabezpieczeniem środków na ich konserwację, naprawy i wymianę 
(kilkadziesiąt zestawów), 

7. przywrócenie przejść dla pieszych przez al. Grunwaldzką na wysokości 
Teatru Miniatura, 

8. Państwowa Szkoła Muzyczna I stopnia im. Henryka Wieniawskiego przy 
ul. Gościnnej 4 (Orunia - Św. Wojciech - Lipce) 
A) Naprawa i renowacja ogrodzenia, 
B) Rozbudowa i termomodernizacja budynku. 
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9. Rozbudowa ul. Gdańskiej o drogę rowerową, ze szczególnym 
uwzględnieniem odcinka pomiędzy skrzyżowaniami z ulicami 
Uczniowską i Łozy (Brzeźno), 

10. Poprawa bezpieczeństwa drogowego na przejeździe rowerowym na ul. 
Krasickiego (wiadukt łączący Brzeźno z Nowym Portem), np. poprzez 
umieszczenie na nim elementów stroboskopowych (Brzeźno/Nowy 
Port), 

11. Remont nawierzchni jezdni i chodnika przy ul. Gałczyńskiego, ze 
szczególnym uwzględnieniem asfaltowego chodnika prowadzącego przy 
nabieżniku (Brzeźno), 

12. Montaż oświetlenia nowo wybudowanego wzdłuż torów tramwajowych 
chodnika, między ul. Dworską a al. Hallera (Brzeźno), 

13. Wykonanie kanalizacji deszczowej oraz zmiana niwelety istniejącej 
nawierzchni jezdni ul. Krasickiego (Brzeźno), 

14. Przebudowa przystanku tramwajowego „Mazurska” (Brzeźno), 
15. Utworzenie przejścia dla pieszych przez jezdnię i tory tramwajowe 

pomiędzy sklepem Lidl (ul. Gdańska) a „Placem Sąsiedzkim” (teren za 
Projektornią GAK) – Brzeźno, 

16. Montaż stojaków rowerowych przy placu zabaw w Parku Oruńskim 
(Orunia – Św. Wojciech – Lipce), 

17. Utworzenie nawierzchni asfaltowej na ul. Głuchej (Orunia – Św. 
Wojciech – Lipce), 

18. Remont pawilonu handlowo – usługowego przy ul. Stryjewskiego 3 
(Stogi), 

19. Budowa wybiegu dla psów (Stogi), 
20. Rewitalizacja ulicy Malczewskiego, 
21. Remont schodów łączących ulicę Tarasy i ulicę Zakopiańską, 
22. Remont ulicy Tarasy, 
23. Remont schodów przy ulicy Zakopiańskiej w rejonie nr 34-36, 
24. Rewitalizacja parku przy ulicy Bema, 
25. Budowa wybiegu dla psów przy ulicy Wieniawskiego, 
26. Dokończenie remontu ulicy Wyczółkowskiego, 
27. Remont jezdni od SP nr 14 do Przedszkola nr 2, uspokojenie ruchu przy 

Przedszkolu nr 2 oraz Przedszkolu nr 22, 
28. Remont chodnika od przystanku „Zakopiańska” do ulicy Ciasnej, 
29. Remont ulicy Zakopiańskiej wraz ze stworzeniem nowych miejsc 

parkingowych, 
30. Uporządkowanie parku przy ulicy Wyczółkowskiego, 
31. Utwardzenie pobocza pod chodnik i miejsca postojowe przy ulicy 

Zakopiańskiej, 
32. Rewitalizacja ulicy Zakopiańskiej, 
33. Ustawienie słupków odgradzających jezdnię ulicy Bema od chodnika, 
34. Wymiana oświetlenia przy ulicy Pobiedzisko, 
35. Remont schodów łączących ulice Skarpową z Kolonią Wyżyny, 
36. Remont jedni ulicy Szarej, Goszczyńskiego i Zagórnej, 
37. Remont schodów łączących ulice Legnicka z ulicami: Powstańców 

Warszawskich i Wyczółkowskiego, 
38. Wykonanie remontu ocieplenia budynków komunalnych przy ulicy 

Malczewskiego, 
39. Remont nawierzchni ulicy Wojskiego, 
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40. Remont schodów wzdłuż ulicy Pana Tadeusza w kierunku ulicy 
Pobiedzisko, 

41. Oświetlenie ciągu pieszego wzdłuż ekranu dźwiękochłonnego przy Al. 
Armii Krajowej od ulicy Soplicy do wejście w ciąg pieszy przy Al. Armii 
Krajowej, 

42. Doświetlenie wejść na kładki dla pieszych przy ulicach Telimeny oraz 
Horeszków, 

43. Wymiana stolarki okiennej w ZKPiG nr 2 przy ulicy Marusarzówny, 
44. Oświetlenie boiska przy ulicy Królewskie Wzgórze, 
45. Uspokojenie ulic Morenowe Wzgórze i Królewskie Wzgórze, 
46. Wykonanie oświetlenie ulicy Myśliwskiej na odcinku od ulicy Bulońskiej 

do ulicy Piekarniczej, 
47. Przebudowa Traktu Konnego, 
48. Remont ul. Chodowieckiego, ul. Orzeszkowej, ul. Śniadeckich, ul. 

Dębinki, 
49. Remont schodów terenowych łączących ul. Wronią z Wronią Górką, 
50. Przywrócenie oświetlenia w lesie „Wronia Górka”, na ścieżce łączącej 

ulice Świdnicką i Wronią, 
51. Utworzenie ścieżki zdrowia na obszarze Parku Steffensa, 
52. Remont ul. Ujeścisko, 
53. Rozpoczęcie prac nad rewitalizacją Parku na Zboczu.  

 

Frekwencja Komisji w okresie sprawozdawczym wyniosł a 84,66% :  

Lp. Imię i Nazwisko Obecny/a na 
posiedzeniach 

Średnia % 
frekwencja 

1. Piotr Borawski 26/26 100 

2. Aleksandra Dulkiewicz 26/26 100 

3. Dorota Dudek 25/26 96,15 

4. Jerzy Milewski 6/26 23,07 

5. Magdalena Olek 21/22 95,45 

6. Teresa Wasilewska 21/22 95,45 

7. Piotr Grzelak 2/2 100 

 

Komisja Strategii i Budżetu kontrolowała wykonanie budżetu Miasta 
Gdańska w 2015 roku i współuczestniczyła przy opracowywaniu 
projektu budżetu na 2016 rok. Komisja analizowała informacje z 
realizacji zadań inwestycyjnych, ujętych w budżecie do realizacji w 
2015 r. 

Komisja sprawozdanie przyjęła w wyniku przeprowadzonego 
głosowania – jednogłośnie - 5 głosami za. 
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PUNKT – 5 
 
Przyjęcie planu pracy Komisji Strategii i Budżetu RMG na rok 2016. 
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Plan pracy obejmuje zaproponowane daty tak jak mieliśmy do tej pory, czyli w 
poniedziałki poprzedzające sesję Rady Miasta. Na pewno będzie jeden wyjątek 
dotyczący 21 marca, tzn. jeżeli byśmy się trzymali ściśle kalendarza to powinno 
być tydzień później, ale jest to Poniedziałek Wielkanocny, w związku z tym nie 
będę proponował Państwu spotkania tego dnia. Także spotykamy się tydzień 
wcześniej. Chciałem też zwrócić uwagę na posiedzenia dotyczące Ergo Areny, co 
wnioskowała pani Przewodnicząca.   
 
Pani Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca komisji 
Chciałabym zaproponować, aby to nie było w poniedziałek.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
W tym terminie będziemy mieli posiedzenie standardowe z projektami uchwał, 
natomiast pewnie posiedzenie w Ergo Arenie będzie też w odrębnym terminie, czyli 
w lutym będą dwie komisje. Natomiast z uwagi na to, że jeszcze nie rozmawialiśmy 
z prezes Ergo Areny z tego powodu, że w tym miesiącu były Mistrzostwa Europy, 
była wielka gwiazda, pani prezes miała też na rozkładzie Komisję Turystyki i 
Promocji to nie chcieliśmy zajmować już dodatkowo czasu w styczniu. Proponuję, 
żeby to posiedzenie odbyło się przed feriami, także jeżeli ktoś ma plany na ferie , 
żeby nie kolidowało. Pani przewodnicząca proponuje, żeby to nie było w 
poniedziałek?   
 
Pani Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca komisji 
Tak.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Zastanawiam się nad 10 lutego. Co do posiedzenia wyjazdowego to propozycja 
była, żeby w czerwcu się ono odbyło w Łodzi, natomiast termin do uzgodnienia, 
tym bardziej, że po pierwsze koledzy z Łodzi, a konkretnie rozmawiałem z panem 
Przewodniczącym Rady Miasta Tomaszem Kasprzakiem i z Wiceprzewodniczącym 
Pawłem Bliźniukiem, który jest Przewodniczącym Komisji Budżetu Obywatelskiego 
bardzo chętnie się spotkają z nami. Oczywiście nasi urzędnicy z Referatu 
Komunikacji Społecznej także by pojechali jako przedstawiciele i wzięli udział w 
tym posiedzeniu. Musimy w czerwcu dogadać termin. Z panią Skarbnik ustaliliśmy, 
że w maju będzie gotowa, aby przedstawić nam koncepcję Centrum Usług 
Wspólnych. Jest to przedsięwzięcie, które ma za zadanie ujednolicenie wszelkiej 
księgowości i tego typu rzeczy w jednym miejscu jeżeli chodzi o różne jednostki 
miasta Gdańska. Posiedzenie w listopadzie dotyczące różnego rodzaju podmiotów 
odpowiedzialnych za innowacyjne sprawy czyli Innobaltica czy Starter. Nie 
ukrywam, że w kierunku pana radnego Jerzego Milewskiego, który proponował to 
posiedzenie. Być może też zrobimy wyjazdowe. Posiedzenie grudniowe dotyczące 
realizacji planów strategicznych i programów operacyjnych to jest propozycja pani 
dyrektor Drozd-Wiśniewskiej, która prosiła, żebyśmy się raz w roku przynajmniej 
spotykali i rozmawiali na temat zaawansowania i wykonania tej strategii, która 
została przyjęta. Natomiast na prośbę pani dyrektor Bierut temat dotyczący spółek 
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będzie po zakończeniu tego roku rachunkowego, czyli po 30 czerwca, więc 
proponuję 4 lipca. Ostatnio było 13 lipca, teraz trochę wcześniej, żeby nie 
kolidowało z ewentualnymi planami wakacyjnymi. Mogą się państwo spodziewać, że 
w ciągu kilku miesięcy tych posiedzeń będzie 2 w miesiącu, a nie jedno tak jak 
tutaj jest wymienione.    
 
Pani Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca komisji 
Grudzień jest napięty, może te plany strategiczne byśmy wzięli na listopad czy 
październik? Czy z jakiegoś powodu pani Drozd-Wiśniewska prosiła?  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Nie była to prośba odnośnie konkretnego miesiąca. Bardziej chodziło o to, że skoro 
zakończył się konkretny rok, to żeby podsumować go. W listopadzie i grudniu 
mieliśmy wolne terminy jeżeli chodzi o tą kwestię. Wiadomo, że na początku 
grudnia na pewno będzie budżet, natomiast uważam, że na drugim posiedzeniu, 
kiedy nie będzie kwestii budżetowych, tylko projekty uchwał, to moglibyśmy 
ewentualnie wziąć dodatkowo to posiedzenie. Szanowni państwo rani, czy jakieś 
propozycje dodatkowe do naszego planu pracy? Nie widzę. Wnioski do budżetu 
możemy składać do 15 września. My mamy przewidziane posiedzenie na 22 
sierpnia. Nie ukrywam, że w zeszłym roku też tak przewidziałem, ale państwo 
poprosili o dodatkowe posiedzenie, które się odbywało na początku września. 
Oczywiście jeżeli będzie potrzeba taka, to w pierwszym tygodniu września też 
możemy zrobić posiedzenie, kiedy będą same wnioski do budżetu. Nie ma żadnego 
problemu. 
 
Pani Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca komisji 
Może coś się ruszy z perspektywą Unijną i może takie posiedzenie zrobimy, ale 
rozumiem, że pan przewodniczący jest otwarty, na bieżąco.    
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Tak. Ciężko w styczniu planować, bo różne rzeczy mogą się dziać. Jeżeli np. 
zostanie przegłosowane podniesienie kwoty wolnej do 8 tys. zł to też 
podejrzewam, że będziemy się spotykać w trochę innym charakterze i w innych 
realiach.      
 

PLAN PRACY NA 2016 ROK 

Komisji Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska 
 

1. Zakres działania Komisji Strategii i Budżetu RMG określiła Rada Miasta 
Gdańska uchwałą Nr II/3/14 z dnia 4 grudnia 2014 roku w sprawie 
powołania Komisji Rewizyjnej oraz stałych komisji Rady Miasta Gdańska i 
ustalenia zakresów ich działania. 
 

2. Posiedzenia Komisji będą się zazwyczaj odbywały w IV poniedziałek 
miesiąca (w tygodniu sesji Rady Miasta Gdańska), o godz. 16:00 w sali nr 
007 Nowego Ratusza przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 

3. Przewodniczący Komisji, w razie konieczności, może zwołać w innym 
terminie (niż podany poniżej) dodatkowe posiedzenie lub odwołać któreś z 
zaplanowanych. Na wniosek Przewodniczącego Rady, radnych – członków 
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Komisji Strategii i Budżetu RMG bądź Prezydenta Miasta Gdańska może 
zwołać dodatkowe posiedzenie.  
 

4. Punktami stałymi posiedzeń Komisji będą: 
• Opiniowanie projektów uchwał Rady Miasta Gdańska skierowanych do 

Komisji, 
• Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 

 
 

DATA POSIEDZENIA 
 
GODZINA 
 

 
SALA 

 
TEMATY 

 
25 stycznia 

 
16:00 

 
007 

1. Przyjęcie sprawozdania z pracy 
Komisji za okres 04.12.2014 r. – 
31.12.2015 r. 

2. Przyjęcie planu pracy Komisji 
Strategii i Budżetu RMG na rok 2016. 

 
29 lutego 

 

 
16:00 

 
007 

1. ERGO ARENA – plany Spółki na rok 
2016; współpraca z drużynami z 
miasta Gdańska. 

21 marca 16:00 007 1. Budżet obywatelski 2017.  
 

 
25 kwietnia 

 

 
 

16:00 

 
 
007 

1. Sprawozdanie z wykonania budżetu 
Miasta Gdańska za I kwartał 2016 r. 

2. Rozpatrzenie Sprawozdania 
Prezydenta Miasta Gdańska z 
wykonania budżetu Miasta Gdańska 
w 2015 roku. 

30 maja  16:00 007 1. Centrum Usług Wspólnych. 
 

27 czerwca 
Posiedzenie 
wyjazdowe 

  1. Wizyta studyjna w Łodzi – 
organizacja i sposób 
przeprowadzania konsultacji w 
sprawie Budżetu Obywatelskiego. 

 
4 lipca  

 
16:00 

 
208 

1. Wyniki finansowe za rok 2015 spółek 
z udziałem Miasta Gdańska  

 
22 sierpnia 

 
16:00 

 
007 

1. Wnioski Komisji Strategii i Budżetu 
RMG do projektu budżetu Miasta 
Gdańska na rok 2017. 

 
 

 
26 września 

 
 

 
 

 
16:00 

 
 

 
007 

1. Omówienie sprawozdania z 
wykonania budżetu Miasta Gdańska 
za I półrocze 2016 r. 

2. Omówienie założeń do budżetu 
Miasta Gdańska na rok 2017 r. 
Prognoza długu. 

 
 

24 października 
 

 
 

16:00 

 
 

007 

1. Omówienie wyników głosowania na 
projekty Budżetu Obywatelskiego 
2017 r. 

2. Stan realizacji projektów Budżetu 
Obywatelskiego 2016 r. 

21 listopada 16:00 007 1. Projekty innowacyjne podmiotów 
gminy Gdańsk – Innobaltica, Starter. 



16 
 

 
 

5 grudnia 
 

 
 

16:00 

 
 
208 

1. Opiniowanie projektu budżetu Miasta 
Gdańska na rok 2017. 

2. Opiniowanie projektu Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta 
Gdańska. 

 
12 grudnia 

 
16:00 

 
007 

Stan realizacji planów 
strategicznych i programów 
operacyjnych Gdańska. 

 

Powyższy plan pracy Komisja przyjęła w wyniku przeprowadzonego głosowania, 
jednogłośnie – 5 głosami za. 

PUNKT – 6 
 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Odpowiedź na wniosek dot. placów zabaw. Wyjaśniła nam pani Skarbnik na 
ostatnim posiedzeniu, że musiałoby to obejmować także wszelkie place w całym 
Gdańsku, także te deweloperskie itd. Z tego co wiem to pan Dyrektor Szczuka 
opracowuje w tej chwili plan taki, że te stowarzyszenia, które wygrały w konkursie 
będą mogły ubiegać się o dodatkowy grant na opłacenie podatku. Co do Gimnazjum 
Nr 28 to oczywiście jeżeli będą oszczędności poprzetargowe. Przyjęliśmy do 
wiadomości korespondencję. 
 

Nie było wolnych wniosków, ani spraw wniesionych, w związku z tym 
Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji. 
 

Koniec -  godz.16:40. 
 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Strategii i Budżetu RMG 

 
 

Piotr Borawski 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
Protokół sporządziła: 
Joanna Świeczkowska 


